
Bestyrelsesmøde 2024-01-04

Dato: 4. jan. 2024  

Tidspunkt: kl.
18:00

Hos:
@ Klaus V. Larsen

@ @Deltagere: @ Annette Sejrsen   @ Ghita Podbielski  @ Gitte van de Rijke  @ Niels Ellermann  @ Klaus V. Larsen

@ Afbud: @ Grete Lindsgren

Velkomst til nye medlemmer af bestyrelsen
Confluence
Hjemmesiden
Mailadresser
Samarbejde i bestyrelsen
Hvordan mailer vi sammen Se: /wiki/spaces/BES/pages/8781840
...

1. Budgetopfølgning
Der orienteres om forbrug/indtægter i forhold til budget, samt medlemsstatistik.

Medlems statistik

2011: 1/2: 673, 22/8: 710, 6/9: 731, 29/9: 734, 20/10: 750, 8/12: 680.

2012: 12/1: 700, 2/2: 715, 1/3: 726, 25/4: 734, 14/6: 734, 16/8: ca. 750, 24/9: 753, 25/10: 632, 6/12: 680.

2013: 10/1: 701, 28/2: 733, 11/4: 749, 30/5: 755, 29/8: 780, 26/9: 813, 24/10: 828, 14/11:855, 31/12: 801.

2014: 27/2: 825, 3/4: 849, 22/5: 859, 30/9: 866, 23/10: 880, 27/11: 800,

2015: 8/1: 816, 26/2: 850, 26/3: 853, 28/5: 854, 27/8: 860, 17/9: 875, 26/11: 773 

2016: 7/1: 786, 18/2: 811, 31/3: 818, 2/6: 810, 25/8: 832, 15/9: 837, 20/10: 858, 29/11:787

2017: 5/1: 786, 2/2: 797, 12/4: 797, 8/6: 809, 17/8: 804, 14/9: 814, 19/10: 802, 30/11: 758

2018: 11/1: 772, 15/2: 795, 3/4: 810, 7/6: 812, 16/8: 815, 13/9:856, 11/10: 844, 29/11: 770

2019: 10/1: 787 21/2: 805 4/4: 805 13/6: 804 15/8: 805 5/9: 811, 10/10: 763, 14/11: 729

2020:  9/1: 768 20/2: 780 26/3: 780 12/5: 782 11/6: 783 20/8: 782 15/10: 723 26/11: 617

2021: 7/1: 627 18/2: 629 25/3: 627 22/4:627 10/6:627 19/8: 627 30/9: 619 21/10: 615 18/11:644

2022: 6/1: 663 17/2: 674 24/3: 682 21/4: 685 9/6: 680 18/8: 676 22/9: 697 20/10: 683 17/11: 640

2023: 5/1: 663 16/2: 681 23/3: 686 13/4: 686 8/6: 668 17/8: 647 21/9: 629 12/10:619 09/11: 620

2024: 4/1: 515

Orientering: 

Emner til drøftelse/beslutning:

Annette har fremsendt foreløbig balance for 2023
Gebyrer for indbetaling til ture skal besluttes, hvordan de varetages.

Beslutning:

Foreløbig balance ser meget fornuftig ud. Nedgang i medlemstal er skyld i fald af indtægter. Medlemstal er det laveste nogensinde, dette skyldes bl.a. migrering
til holdsport. Vi forventer at medlemstal finder et mere fast leje i løbet af de næste par år.
Holdsport tager et gebyr ved hver betaling afhængig af, hvilket kort medlemmet betaler med. Derfor besluttes det at gebyrer skal gå til klubmedlemmet ved
betaling fra næste sæson.

2. Kalender
Kalenderen opdateres. Herunder aftales hos hvem næste bestyrelsesmøde afholdes.

Datoer

Vedtagende datoer for 2023/2024

17. aug. 2023  Hedeland Afbud: @ Niels Ellermann  

21. sep. 2023 @ Ghita Podbielski   Afbud: @ Grete Lindsgren  

12. okt. 2023 @ Gitte van de Rijke  

https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:dc6a3c3a-2b7f-4d97-a77c-94caf155310d?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:434d25e5-347e-4cae-aee4-9f64c8061ebd?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:78f01ab6-bfeb-4ee9-9d91-38c5168e4416?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:37a2e363-30bc-4d2d-83fd-3b6a560eb990?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:ff07ecf0-a32b-456c-9df8-2600e520851e?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:dc6a3c3a-2b7f-4d97-a77c-94caf155310d?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:fe806933-c7eb-4524-8da1-2373da2e4877?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/spaces/BES/pages/8781840
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:ff07ecf0-a32b-456c-9df8-2600e520851e?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:78f01ab6-bfeb-4ee9-9d91-38c5168e4416?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:fe806933-c7eb-4524-8da1-2373da2e4877?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:37a2e363-30bc-4d2d-83fd-3b6a560eb990?ref=confluence


9. nov. 2023 @ Grete Lindsgren  Afbud: @ Klaus V. Larsen  

4. jan. 2024 @ Klaus V. Larsen  afbud: @ Grete Lindsgren  

12. jan. 2024 Julefrokost med ledsager. Kl 19.00

11. feb. 2024 Seminar @ Klaus V. Larsen

15. feb. 2024 Ghita
21. mar. 2024 Niels
11. apr. 2024 Hedeland
7. maj 2024 Generalforsamling 2024

6. jun. 2024 Grill hos @ Annette Sejrsen

Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

3. Generalforsamling 7. Maj 2024

Praktiske punkter fra tidligere års generalforsamling (copy): 

Indkaldelse til generalforsamlingen - 
Kontakter festudvalget for deltagelse af opsætning. - 
Tilmelding. 
Dirigent. 
Referat 
Der skal være PC og præsentation til formandens beretning. 
Køber vin (gaver) Anerkendelse festudvalget

Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

4. Presse m.m.

Pressedækning:

Div. pressedækning kan findes her Presseomtale Roskilde Skiklub & Skibakken

Orientering: 

Kim lavede indslag for DR vejret slut november, da der var en mulighed for at lave sne. Det blev til et fint indslag.
Cecilie blev via telefon interviewet live til Radio4 omkring mulig åbning af Hedeland.

Emner til drøftelse/beslutning:

Cecilie har lavet udkast til pressen omkring åbning, kan bestyelsen godkende?

@ Beslutning:

Presseskriv er godkendt og udsendes ved ok fra sneholdet. Cecilie deler med Rasmus som ligger det på Facebook og hjemmeside opdateres med grafik.

5. Hedeland

Husker

31. dec. 2017  Kontrakten med Hedeland udløber uden varsel 31-12-2017. I øjeblikket kører vi videre uden kontrakt. Vi afventer deres initiativ.
Leje af hytte er + forbrug
Alle rødmalede dele på husene skal fremadrettet males hvide ved vedligehold.

Orientering:

Mads og sneholdet testede udstyr slut november ved mulig åbning

Emner til drøftelse/beslutning:

Proces ved snelavning/åbning aktiver holdsport!
Forventet åbning af Hedeland 7. jan. 2024 

Priser 
Personale 

Beslutning: 

Priser er ok, de fremgår af hjemmesiden. Kontant betaling fjernes fra hjemmesiden
Holdsport virker. Proces bør være at Mads giver ok for snelavning til bestyrelsen og der opsættes “hold aktiviteter” for at frivillige kan melde sig på.

https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:fe806933-c7eb-4524-8da1-2373da2e4877?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:dc6a3c3a-2b7f-4d97-a77c-94caf155310d?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:dc6a3c3a-2b7f-4d97-a77c-94caf155310d?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:fe806933-c7eb-4524-8da1-2373da2e4877?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:dc6a3c3a-2b7f-4d97-a77c-94caf155310d?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:434d25e5-347e-4cae-aee4-9f64c8061ebd?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/spaces/BES/pages/8781960


6. Skiburgeren

Orientering:

Henrik og Klaus har udarbejdet vagtplaner og det er planen at åbne for tilmeldinger i første halvdel af marts måned.
Henrik og Klaus har holdt møde med udlejer af køkkenudstyr. Vi har sagt, at vi skal have nogle bedre varmeskabe og båndristere, større bøfstegere og at vi
måske også vil leje en industriopvaskemaskine.
Vi overvejer at gå fra 4 til 3 produktionslinjer i boden.
Der vil blive udgifter til lettere renovering af boden, bl.a. maling af stegecontainer.

Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

7. Fester og arrangementer

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:

Intet at bemærke

Beslutning:

8. Udbudte aktiviteter Skigymnastik, yoga, crossfit, spinning, rulleskøjter, langrend, rulleski.

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:

Skal der evt. laves en fælles juleafslutning for aktiviteter fremadrettet?
Vil vi støtte fletværket i et klubhus til aktiviteter på gymnasiet? Se mail fra Cecilie
Skal vi oprette et ekstra spinningshold?

Beslutning:

Hver aktivitet holder hver deres afslutning, da det er hyggeligt for det lille hold. En fælles vil være svær ift. dage, tider og steder.
Roskilde Skiklub støtter op om brugen af fletværket, da vi er glade brugen af hallen samt et godt samarbejde med pigefodbold. Samtidig vil vi i Roskilde skiklub
have store glæde af at have et sted at mødes socialt efter træning.
Grete undersøger om spinning kan fortsætte samme dage efter første hold i okt, nov og dec. 2024

9. Turudvalget
Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:
 

Beslutning: 

Ture 2023/2024
    Opdateret pr.4. jan. 2024 

Uge Destination Type Rejse-
garanti-
fonden

Status Antal
Pladser

Antal
tilmeldt

Instruk.
/skiskole
Budget

Kommentar

49 Cervinia/Zermatt
(Grete)

Alpin Direkte Tilsagn 25 25 Udbudt - udsolgt

3 Abtenau, Østrig
(Lisbeth Winge)

Formidler Tilsagn 40 47 20. gang - udbudt-
udsolgt

4 Galtür/Ischgl, Østrig
(Gitte og Klaus)

Alpin Formidler:
Kagan

Tilsagn 36 29 Kun 1 instruktør

5 Kronplatz,
Dolomitterne, Italien
(Ghita og Reiner)

Ikke for
nybegyndere

Formidler Tilsagn 50 42 Udbudt

5 Italien (Grete) Langrend/Skisafari Direkte Tilsagn 8 8 Udbudt - udsolgt

8 Winterberg,
Tyskand (Hanne og
Jens, Lillian og
Lars)

Børne/Bedste Formidler Tilsagn 32 32

10 Madonna di
Campiglio 

Alpin Direkte Tilsagn 20 11



11 La Plagne, Frankrig
(Grete og Søren)

Direkte Tilsagn 41 40 -
venteliste
oprettet

Udbudt - udsolgt

13 Branäs (Hanne og
Jens, Lillian og
Lars)

Børne/Bedste Formidler Tilsagn 50 8 Test

16 Hemsedal, Norge
(Hasse og Ghita)

Familietur Formidler Tilsagn 60 incl. heraf
16 kør selv

22

30 Italien, Pyrenæerne
(Grete). Opslag er
på vej.

Vandretur Direkte Tilsagn 8 8+1 Vandring, klatring
og yoga

10. Ungdoms/udviklingsudvalget

Husker

27-02-2014 Ski instruktion i udlandet.
Vores instruktører skal gøres opmærksom på risikoen.

Vi skal kræve årsmærke til alle vores instruktører.

Kvittering for betalt rejse skal medbringes på rejsen.

03-04-2014 Kravene for vores instruktører i udlandet skærpes, så dette skal vi have med i næste års skiskole planlægning, især Frankrig og Italien.

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:

Intet at bemærke

Beslutning:

11. Nyhedsbrev 
Datoer for Nyhedsbreve 2023/2024 - ses i sammenhæng med bestyrelsesmøder og øvrige aktiviteter:

Datoer Aktivitet Kommentar Bestyrelsesmøde

13. aug.
2023 

Deadline, nyhedsbrev
udsendes i uge 33

Skiture
2023/2024 
Noget med
om
kontingent
og ny
hjemmeside

17. aug. 2023  

6. sep.
2023 

Sæsonstart crossfit

6. sep.
2023 

Sæsonstart Yoga

11. sep.
2023 

Sæsonstart Gymnastik

26. sep.
2023 

Sæsonstart spinning

27. aug.
2023 

 Klubfest / sommerfest

26. nov.
2023 

Deadline, nyhedsbrev
udsendes i uge 48.

21. sep. 2023 

12. okt. 2023  

9. nov. 2023  

17. mar.
2024 

Deadline, nyhedsbrev
udsendes i uge 8 eller 9

4. jan. 2024 

15. feb. 2024 

13. mar.
2024 

Deadline for indlevering af
forslag til
generalforsamlingen.

21. mar. 2024  

18. mar.
2024 

Sæsonafslutning Gymnastik 

20. mar.
2024 

Sæsonafslutning Yoga



Datoer Aktivitet Kommentar Bestyrelsesmøde

26. mar.
2024 

Sæsonafslutning Spinning

24. apr.
2024 

Sæsonafslutning crossfit

April Klubaften/sæsonafslutning

22. apr.
2024 

Sidste dato for indkaldelse til
generalforsamlingen.

11. apr. 2024 

7. maj
2024   

Generalforsamling

19. maj
2024 

Deadline, nyhedsbrev
udsendes i uge 21

6. jun. 2024  

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:

Indkaldelse til generalforsamling skal med i nyhedsbrev uge 8 eller 9

Beslutning:

12. Hjemmeside

Udestående:

Orientering:

Hedeland skicenter er nu også live.

Emner til drøftelse/beslutning:

Confluence er røget i "skyen". Fungerer det for alle? Mads har udsendt login etc.
Rasmus har tilbudt at hjælpe med Facebook, hvilket format skal vi give ham, hvem skal give det?
Gennemgang af medlemmer der har adgang til vores Facebook styring.

Beslutning:

Alle er glade for den nye sky
De respektive for de forskellige turkoordinator, skiburger, Hedeland, bestyrelse osv. “fodrer” Rasmus, så sørger han for en ensartet kommunikation.
Alle grupper er ok, enkelte rettelser til Skiburgeren

13. Webmaster
Slet kontanter fra hjemmesiden under betalingsmiddel på skibakken.
Har vi en rate på, hvor mange klik der er på nyhedsbrevet?
Slet Rasmus fra Skiburgeren og tilføj Christel

14. Danmarks Skiforbund
Orientering: 

Emner til drøftelse/beslutning:
Kim Bremer har kontaktet os for et møde omkring udvikling af Hedeland
Lene Svanebjerg fra skiforbundet har udsendt en uddybning af, hvordan man bruger det nye rejsecertifikat. Er der noget vi skal være opmærksomme på eller
foretage os?

Beslutning:

Cecilie svarer Kim Bremer, takker for tilbuddet, men desværre er vi underlagt Hedelands naturlige udseende.
Bestyrelsen gennemlæser mailen fra DSKIF.

15. Roskilde Idræts Union (RIU)/Roskilde kommune

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutninger:
Workshops om handicappolitik over flere dage. Byrådet inviterer.

Beslutning:

Vi deltager ikke



16. Eventuelt

Emner til drøftelse/beslutning:

Orientering:

Intet at bemærke

Beslutning: 


